
Handlingsplan Jämtdykarna 2024 - 2025



Bakgrund

Det framkom en önskan om medlemsmöte för att få höra från styrelsen hur den ser på de avtagande aktiviteterna som var under 2024 samt att 
det fanns medlemmar som önskade framföra sina synpunkter.

Implementering/tidsplan

Åtgärdsplanen planeras att presenteras på ordinarie årsmöte som ska genomföras senast februari månad 2025. Införande av punkter kan 
kommer att ske verksamhetsåret 2026

Uppföljning
När ska åtgärdsplanen följas upp, av vem och hur?



Utmaning Konsekvenser Förslag på lösning 
på medlemsmötet

Genomförda eller 
beslutade aktiviteter efter 
medlemsmöte

När och hur ska dessa aktiviteter 
genomföras?
Vem ansvarar?

Brist på utbildade 
dykledare.

Svårt att genomföra 
klubbdyk, samt blir 
såbart på läger och hög 
arbetsbelastning för de 
utbildade dykledare

I höst kommer det hållas 
en dykledarutbildning.
Fråga att diskutera – hur 
kan vi få fler att utbilda 
sig till dykledare?

Går det att göra 
utbildningen gratis?

Dykledarutbildningar har hållits ht 
24 för 5 dykledare.
Till våren kommer ytterligare 4 
utbildas inom 3 star utbildningen.
Totalt beräknas klubben ha ca 9 nya
dykledare efter denna insats.

Utbildningen går inte att göra gratis 
då den redan idag ges till 
självkostnadspris.

Ht 24- 5 st utbildade
Vt 25 – Helena och Niklas ca 5-8 st

Minskat intresse för att 
börja dyka senaste året 
(inte lika många som 
söker 
nybörjarutbildning)

Färre dykare på sikt, 
färre som kan engagera 
sig i klubben och 
minskade intäkter till 
klubben

Kortsiktigt: Ha utbildning 
en gång per år, istället 
för både vår och höst.
Långsiktigt: Diskutera hur
vi kan locka nya dykare, 
alternativt se över andra 
sätt för klubben att få 
intäkter

Inbjudan till ”prova på dyk ”har gått 
ut och genomförts….

Utvärdering av om denna aktivitet 
bidragit till fler som anmäler sig 
görs…

Det bästa sättet att rekrytera nya dykare är att 
synas. Dels att visa i sociala medier att vi är 
aktiva samt att synas i tidningar, tv och höras i 
radio.

Prova på dykning är viktig men erfarenheten 
visar att det är få av dem som faktiskt går kurs.
Prova på dyk genomfört 17/11 -24 och 2/2 -25

Inte tillräckligt många 
kommer på klubbens 
skrot/skräpdyk.

Påverkar klubbens 
ekonomi i mycket hög 
grad. Ett skräpdyk är lika
mycket värt i intäkter 

Alt 1- försöka förklara 
och visa betydelsen av 
skräpdyk för medlemmar.

Öka luftkortskostnaden till 1200 kr/år
Öka lägeravgiften till 500 kr/läger
Båthyra 250 kr/dag



som drygt två fullbokade
grundutbildningar

Alt 2 – Öka 
medlemsavgiften/kostna
d för luftkort och 
lägeravgifter.

Förslag att ersättning ska
ges till de som deltar

Förslag om att datum ska
komma ut tidigare samt 
inte endast i Facebook 
lyfter på årsmötet.

Ersättning vid skrotdyk/motsv 300 kr/heldag.
Ansv styrelsen

Otydliga stadgar

Flera medlemmar finner 
skrivelsen om hur man 
ändrar stadgar otydlig.

Se över detta, förtydliga 
och skicka ut information 
kring hur stadgarna kan 
ändras till medlemmarna,
samt informera om det 
på årsmöte.

Förtydliga och skicka ut information 
kring hur stadgarna kan ändras till 
medlemmarna, samt informera om 
det på årsmöte

Ansvarig: Niklas
Utskick VT 25

Instruktörer
Brist på instruktörer

Det är ingen akut brist på 
instruktörer, det återspeglas i 2025 
års kursverksamhet.
Det finns intresse hos *** 
kursdeltagare.
Styrelsen bevakar frågan.

Otrygghet att dyka med 
RB-dykare.

På årsmötet så lyfte en 
grupp det som en 
utmaning att vissa inte 

En lösning som gavs var 
att RB dykare får ha en 
utbildning för att man ska

Styrelsen är positiv till detta förslag, 
men lämnar över frågan om detta till
den tekniska sektionen som får 

Ansvarig: Teknisk sektion



trygga att dyka med RB-
dykare oavsett 
utbildningsnivå.

känna sig trygga att göra 
dyk tillsammans för de 
som vill.

avgöra om intresse och vilja finns 
att genomföra detta.

Värdegrund och interna 
konflikter.
Det är stundtals en hård 
ton medlemmar 
sinsemellan, 
ryktesspridning och 
skitsnack om klubben 
och dess medlemmar.

Medlemmar slutar 
engagera sig i klubben, 
som till exempel 
lägeransvariga, 
klubbdyk instruktörer, 
styrelseledamöter, 
valberedning etc.
Minskat engagemang att
delta i klubbens 
aktiviteter generellt.
Gäller både för dykare 
som dyker RB, men 
även för övriga 
medlemmar, samt 
medlemmar i styrelse, 
valberedning etc.

Alla måste ta ansvar för 
att hålla god ton och 
fokusera på det vi alla 
vill, att ha roligt när vi 
dyker.

1. Skapa riktlinjer för 
sociala medier

2. Se över klubbens 
värdegrund, hur denna
ska implementeras 
och en 
konsekvenstrappa ifall
värdegrunden inte 
följs.

1. Ansvarig: Styrelsen. Visas på årsmöte.
2. Ansvarig: Styrelsen. Visas på årsmöte.

Konsekvenstrappa: samtal, tillsägelse, 
varning och till slut uteslutning. 
Styrelsen ska föra en diskussion om 
konsekvenstrappa

Hur får vi fler att 
engagera sig till 
exempel komma på 
årsmöte, engagera sig i 
sektioner etc?

Få medlemmar som 
aktivt väljer hur klubben 
skall styras för 
kommande 
verksamhetsår

Årsmötet för verksamhetsåret 2024 
var bra besökt vilket kanske kan 
vara ett resultat av att deltagare 
efter årsmötet hade en gemensam 
middag.

Planera årsmötet med efterföljande middag.
Styrelsen ska precisera mer exakt vilka 
positioner som behöver fler engagerade.
Delas med medlemmar via social medier och 
nyhetsbrev.
Ansv: styrelsen.



Övriga frågor/ kommentarer

- Dykpraxis i klubben. Det råder en oenighet i klubben kring om interna regler för dykning bör behållas eller ej. Styrelsen står fast vid 
nuvarande interna regler för dykning. Om man vill ändra dessa, får det i stället ske genom att man lämnar in förslag om ändring av 
detta årsmöte och att medlemmarna får rösta. Styrelsen kommer således inte vidta aktiva åtgärder kring detta och det är inte en del av 
styrelsens åtgärdsplan.

- Förslag på läger. Det framkom önskemål att åka på läger till andra platser. Önskemål kan lyftas till den som bokar läger, Anders 
Kristofferson. Alla har även möjlighet att anordna läger själv om man vill utöver de läger som redan hålls tre gånger per år. 


